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رئیس اتحادیه خواربار و لبنیات  فروشان کرمانشاه:
فعلًا خبری از ارزانی »لبنیات« در استان نیست

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس اتحادیه خواربار و لبنیات  
فروشان کرمانشاه گفت: فعلًا خبری از کاهش قیمت لبنیات 

در استان نیست.
حسن موسوی با اشــاره به صحبت هایی که در خصوص 
کاهش حدود 10 درصدی قیمت لبنیات در کشــور مطرح 
شــده، عنوان کرد: فعــلًا این کاهش قیمت در کرمانشــاه 

صورت نگرفته است.
وی از برگــزاری جلســات مختلف در ایــن زمینه خبر 
داد و یادآوری کرد: قرار اســت به زودی با همکاری ســایر 
دســتگاه های مربوطه تصمیمات لازم بــرای کاهش قیمت 

لبنیات گرفته شود.
رئیس اتحادیه خواربار و لبنیات  فروشان کرمانشاه با بیان 
اینکه کاهش قیمت انواع لبنیات ابتدا باید از سوی کارخانه ها 
صورت گیرد، عنوان کرد: بعد از اینکه کارخانه ها قیمت خود 
را پایین بیاورند، ما هم با واحدهایی که گران فروشــی کنند 

برخورد لازم را خواهیم داشت.
موسوی از افزایش قیمت های اخیر انواع محصولات لبنی 
هم یاد کرد و ادامه داد: برخی انواع لبنیات 30 تا 50 درصد 
افزایش قیمت داشته و گاهی قیمت ها هفتگی بالا می رفت.

وی با بیان اینکه این افزایش قیمت از ســوی کارخانه ها 
صورت می گیرد، خاطرنشــان کرد: گاهــی کارخانه ها چون 
به صورت غیر قانونی قیمت های خود را بالا می بردند از ارائه 

فاکتور به مغازه داران نیز خودداری می کنند.
رئیس اتحادیــه خواربار و لبنیات فروشــان کرمانشــاه 
افزود: عدم ارائه فاکتور، خود زمینه ســاز تخلف بوده و بارها 
موضوع را حتی از سوی تعزیرات حکومتی پیگیری کرده ایم 
که کارخانه هــا را ملزم به ارائه فاکتــور کنند، اما نتیجه ای 

نداشته است.
موسوی با بیان اینکه خود اتحادیه و واحدهای صنفی نیز 
از گرانــی لبنیات گلایه دارند، اذعان کرد: نتیجه این گرانی 
کاهش خرید لبنیات از سوی مردم و کساد شدن بازار است.

مدیرعامل شرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه 9 کشور:

روزانه 3 هزار تن گندم 
به استان های دیگر حمل می شود

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل شرکت غله و 
بازرگانی منطقه 9 کشــور، گفت: بر اساس  خدمات 
روزانه حدود  از سوی شرکت مرکزی،  اعلامی  برنامه 
دو هزار و 500 تا ســه هزار تن گندم از کرمانشاه به 

سایر استان های دیگر ارسال می شود.
مظفر رحیمی روز گذشــته اظهار کرد: از ابتدای امسال 
تاکنون نزدیک به 640 هزار تن گندم توسط 74 مرکز خرید 

در سطح استان خریداری شده است.
وی بــا بیــان اینکه این میــزان گندم در 50 ســیلوی 
ذخیره سازی استان نگه داری می شود، افزود: همچنین برنج 
نیز به کمیســیون تنظیم بازار تحویل داده شده و به اندازه 

کافی در انبارها وجود دارد.
رحیمــی تصریح کرد: بیش از ســه هزار تــن برنج در 
انبارهای شــرکت مرکزی غله ذخیره شده و در حال حمل 

آن به استان هستیم.
وی از خرید 20 هزار تن دانه روغنی و کلزا نیز در ســال 

جاری خبر داد.
مدیرعامل شرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه 9 کشور 
با بیان اینکه آرد استان کرمانشاه توسط 14 کارخانه تأمین 
می شود، خاطرنشــان کرد، با تدابیر لازم به منظور افزایش 
کیفیت در کنار نظارت بیشــتر، دورریز نان در ســفره های 

مردم به حداقل رسیده است.
گفتنی است؛ کرمانشــاه 946 هزار و 871 هکتار زمین 
کشاورزی آبی و دیم دارد که سالانه بیش از چهار میلیون و 
600 هزار تن محصولات کشاورزی در استان تولید می شود 
و این ظرفیت بزرگ به عنوان یکی از محورهای توسعه پایدار 
می تواند نقش مؤثری در ایجاد شغل و رونق اقتصادی استان 

داشته باشد.

کشف محموله مواد مخدر در لرستان؛ 
6 قاچاقچی دستگیر شدند

انتظامی استان  ســپهرغرب، گروه خبر: فرمانده 
لرستان گفت: 170 کیلوگرم مواد مخدر توسط پلیس 
مبارزه با مواد مخدر اســتان کشــف و 6 قاچاقچی 

دستگیر شد.
ســردار محمــد مهدیان نســب روز گذشــته در جمع 
خبرنگاران از کشف محموله مواد مخدر در استان خبر داد و 
اظهار کرد: طی 24 ساعت گذشته 170 کیلوگرم مواد مخدر 
از نوع تریاک توســط پلیس مبارزه با مواد مخدر لرستان و 

شهرستان ازنا در محورهای مواصلاتی کشف شده است.
وی با بیان اینکه تعداد 6 نفر حاملان این مواد دســتگیر 
و چهار دســتگاه خودرو نیز توقیف شده اســت، افزود: این 
محموله مواد مخدر از جنوب شــرق بارگیری و به ســمت 
مرکز کشــور در حرکت بود که توسط پلیس مبارزه با مواد 

مخدر استان لرستان کشف شد.
فرمانده انتظامی استان لرستان با اشاره به اینکه 50 نقطه 
آلوده به مواد مخدر با رویکرد برخورد با خرده فروشان پاک سازی 
می شود، عنوان کرد: از ابتدای امسال تاکنون حدود 47 عملیات 
مشترک انتظامی برای پاک ســازی نقاط آلوده اجرا و سه تن 

و700 کیلوگرم انواع مواد مخدر کشف شده است.
وی بیان کرد: کشــفیات مواد مخدر در استان 18 درصد 
نســبت به سال گذشته افزایش داشته؛ 980 طرح موضوعی 
جهت برخورد با مواد مخدر و اعتیاد در استان اجرا شده که 
13 هزار و 850 نفر معتاد متجاهر دســتگیر و تحویل ماده 
15 و 16 کاهش آســیب های اجتماعی شده است، همچنین 
حدود پنج هــزار نفر تهیه و توزیع کننــده خرد و کلان در 

سطح محورها و عرضه دستگیر شده اند.
ســردار مهدیان نسب خاطرنشــان کرد: همه واحدهای 
انتظامی را به نوعی درگیر و دغدغه مندکرده ایم چنانکه اخیراً 
مقدار قابل توجهی مواد از نوع گل توســط نیروی انتظامی 

بروجرد کشف شده است.

خبــر
نماینده ولی فقیه در لرستان:

هزینه کرد زکات شفاف سازی شود
خبر:  گــروه  ســپهرغرب، 
لرســتان  ولی فقیه در  نماینده 
بــا تأکید بر انجــام تحقیق و 
الهی  فریضه  حوزه  در  پژوهش 
شفاف ســازی  گفــت:  زکات، 
موجب  زکات  هزینه کردهــای 
جلوگیری از فســاد و افزایش 

اعتماد عمومی می شود.
آیت الله ســید احمد میرعمادی در جلسه شورای زکات، 
اظهار کرد: مجموعه دســت اندرکار در جمع آوری و وصول 

زکات استان، حرکت جهشی خوبی داشته اند.
وی بــا بیان این مطلب که هر کس هر مقدار تلاش کند 
به همان میزان موفق می شــود، ادامه داد: در جایگاه زکات 
در اســلام همین بس که دومین واجبی که در اسلام مورد 

تأکید قرارگرفته زکات است.
آیــت الله میرعمــادی با اشــاره به اینکه هــر کجا به 
نماز اشــاره شــده به دنبالش زکات آمده است، زکات را 
همانند نماز معیار قبولی اعمال برشــمرد و بیان کرد: در 
زکات برخورد حکومتی داریم به طوری که پیامبر نســبت 
به کســانی که تارک زکات و مانــع زکات بودند برخورد 
حکومتــی داشــت، پس نظام اســلامی بایــد در تحقق 

پرداخت زکات تلاش کند.
نماینده ولی فقیه در استان با تقدیر از فعالیت گروه های 
چهارگانه زکات، ادامه داد: کمیته های دســت اندرکار زکات 

همچنان فعالیت خود را با همان ساختار انجام دهند.
خطیب نماز جمعه خرم آباد با تأکید بر انجام فعالیت های 
پژوهشــی در حوزه زکات، اظهار کرد: کمیتــه تبلیغات و 
اطلاع رســانی، فعالیت پژوهشــی و معرفتی در حوزه زکات 

انجام دهد.
این مفســر قرآن کریــم با ذکر این مطلب کــه نرم افزار 
محصول فعالیت پژوهشی در حوزه زکات تهیه شود، بر تهیه 
کلیپ های یک دقیقه ای با موضوع زکات تأکید کرد و گفت: 

این کلیپ ها باید به لحاظ هنری و معرفتی جامع باشند.
وی فصل زمســتان را فرصتی برای آموزش شــوراهای 
اســلامی و دهیاران در امر احکام زکات دانســت و تصریح 
کــرد: یاد دادن و ترویج زکات به تعبیر مقام معظم رهبری، 

هدف است.
آیت الله میرعمادی بر شــفافیت در مصرف زکات اشاره 
و بیــان کرد: شــفافیت در امور مالی جلوی فســاد و دروغ 

را می گیرد.
نماینده ولی فقیه در اســتان اذعان کرد: هر روستایی که 
زکات پرداخــت می کند میــزان زکات پرداختی در اختیار 
برنامه بودجه قرار گیرد تا در تخصیص ها مورد حمایت قرار 

گیرد.
وی بــا ذکر اینکه افزایش تخصیص روســتاهای پیشــرو 
در امر زکات به تشــویق در پرداخــت زکات کمک می کند، 
ادامــه داد: درصدی از زکات بــرای فرش کردن نمازخانه های 

آموزش وپرورش اختصاص یابد.

خبــر

کشف 20 هزار لیتر سوخت قاچاق 
در قصر شیرین

فرماندار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
قصرشــیرین از کشــف 20 هزار لیتر 
خبر  شهرستان  این  در  قاچاق  سوخت 

داد.
مرادعلــی تاتــار روز گذشــته در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: طرح مقابله با قاچاق 
ســوخت به منظور جلوگیــری از هدررفت 
سرمایه ملی از سوی هنگ مرزی شهرستان 

قصر شیرین انجام شد.
وی افــزود: این میزان قاچاق ســوخت 
به منظور عرضه خارج از شــبکه از ســوی 
برخی افراد سودجو کشف شد که در همین 
راســتا دو دســتگاه خودرو و 40 دســتگاه 
نیز  قاچاق  موتورســیکلت حامل ســوخت 

توقیف شد.
فرمانــدار قصرشــیرین با بیــان اینکه 
ســوخت های کشــف شــده به شــرکت 

فرآورده هــای نفتی تحویل شــد، گفت: با 
توجه به افزایش بی رویه قاچاق سوخت در 
مرزهای کشــور و در قصر شیرین، برخورد 
با افــرادی که مبادرت به عرضه ســوخت 
خارج از شــبکه و فــروش آن به عراقی ها 
می کنند را با همکاری شــورای تأمین به 
منظور جمع آوری و پاک ســازی در دستور 

کار داریم.
تاتار تصریح کرد: این طرح تا پاک شدن 
تمامی محلات و نقاطی که آلوده هستند از 

لوث وجود قاچاقچیان سوخت ادامه دارد.
وی از قشــرهای مختلف مردم خواست 
با هدف تأمین، گســترش امنیت و مقابله با 
قاچاق کالا و جلوگیری از هدررفت سرمایه 
ملی، هرگونه موارد مشکوک را به مسؤولان 
اطلاع دهند تا در کمترین زمان رســیدگی 

شود.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار لرستان مطرح کرد:

ساخت مسکن امید 
در بافت های فرسوده استان

معاون  خبــر:  گروه  ســپهرغرب، 
اســتاندار  عمرانی  امــور  هماهنگی 
مسکن  ساخت  به زودی  گفت:  لرستان 
امید در بافت های فرســوده شهرهای 

خرم آباد و بروجرد آغاز می شود.
احمد مرادپور در جلسه کمیسیون ماده 
5 اســتان که با حضور دستگاه های مرتبط 
بــا موضوع بررســی بافت های فرســوده و 
آسیب پذیر دو شهرستان خرم آباد و بروجرد 
در معاونت عمرانی برگزار شــد، اظهار کرد: 
در راستای دســتور رئیس جمهور مبنی بر 
اجرایی شــدن برنامه ملی طرح بازآفرینی 
شهری و تأکید اســتاندار، به زودی ساخت 
مســکن امیــد در بافت های فرســوده دو 

شهرستان خرم آباد و بروجرد آغاز می شود.
وی با اشاره به اینکه زمین های بلاتکلیف 
در سطح شــهرها باید تعیین تکلیف شوند، 
اضافه کرد: عمده مشــکل مســکن مهر در 
تمام شهرهای استان به خاطر عدم جانمایی 
مناسب، نبود زیرســاخت های کافی و عدم 

دسترسی آسان به شهر است.
مرادپور یادآوری کــرد: اگر در آن زمان 

به جــای احــداث واحدهای مســکن مهر، 
بافت های فرسوده و آســیب پذیر در سطح 
شهرها بازسازی می شدند، امروز با کمترین 
مشــکل مواجه بودیم، زیرا هم زیرساخت و 
هم دسترسی آسان به شهر در این مکان ها 

وجود دارد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار لرستان 
گفت: نوسازی بافت های فرســوده می تواند تا 
حدودی از خسارت حوادث احتمالی مانند زلزله 

در این مکان ها را کاهش دهد.
وی تصریــح کرد: بازآفرینی شــهری و 
نوسازی بافت های فرسوده باعث می شود از 
استفاده  بیشترین  شهر،  موجود  فضای های 
را داشت چراکه هم زیرساخت این مکان ها 
فراهم بوهد و هم دسترســی آن ها به شهر 

آسان تر است.
مرادپــور اذعــان کرد: در ســال جاری 
دو هــزار و 316 واحد ســهمیه بازســازی 
بافت هــای فرســوده و آســیب پذیر در دو 
شهرســتان خرم آباد و بروجــرد با پرداخت 
تســهیلات هر واحد 40 میلیون تومان در 

نظر گرفته شده است.
گفتنی است؛ در این جلسه از کمیسیون 
ماده 5، اراضی معرفی شــده جهت ساخت 
مسکن امید در دو شهرستان خرم آباد پنج 
هزار مترمربع و بروجــرد پنج هزار و 600 

مترمربع به تصویب این کمیسیون رسید.
خرم آبــاد دارای 500 هکتــار و بروجرد 
450 هکتــار بافــت فرســوده و ناکارآمد 

هستند.

استاندار کرمانشاه:

35 معدن در استان تعطیل است
اســتاندار  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
به  نزدیک  در حال حاضر  کرمانشاه گفت: 

30 تا 35 معدن در استان تعطیل است.
هوشــنگ بازوند روز گذشــته در نشســت 
شــورای معادن که در اســتانداری برگزار شد، 
اظهار کرد: معادن اســتان ظرفیت بزرگی برای 
توسعه هســتند و باید بیشتر برای این موضوع 

وقت صرف کنیم.
وی با بیان اینکه تاکنون در این حوزه آنطور 
که باید نتوانستیم در اقتصاد استان نقش آفرینی 
کنیم، تصریح کرد: کارگــروه صنعت، معدن و 
تجــارت اختیارات زیادی دارد کــه می تواند از 
آن برای حل مشــکلات و سرمایه گذاری استان 

استفاده کند.
اســتاندار کرمانشــاه عنوان کرد: مســؤول 
اشــتغال جوانان فقط مدیرکل کار و یا استاندار 
نیســت بلکه در این راســتا کلیه مدیران دیگر 

سازمان ها و نهادها نیز مسؤول هستند.
وی افــزود: مدیــران باید هنــگام انتخاب 
پروژه های عمرانی موضوع اشــتغال را مد نظر 

داشته باشند.
بازوند با بیان اینکه جای بســی تأسف است 
مدیران ما از نزدیک مشــکلات اشتغال مردم را 
لمس نمی کنند، اذعان کرد: مدیران باید بدانند 
اولویت اصلی ما استان بوده و ظرفیت هایی که 

در استان داریم قادر است بدون چون و چرا بر 
چالش هایی چون بیکاری غلبه کند.

وی بــا بیان اینکه هم اکنون نزدیک به 124 
هزار بیکار در اســتان داریم، ابراز کرد: اشتغال 
فقط کارمند دولت شــدن نبوده و این موضوع 

نیز برای همه قابل تحقق نیست.
اســتاندار کرمانشــاه یادآوری کرد: نداشتن 
توجیه اقتصادی برای بخش خصوصی و مردم، 
رغبت وارد شــدن جهت انجام کار و بررســی 

معادن را از آن ها سلب کرده است.
بازونــد ادامه داد: همچنین کاغذبازی حاکم 
بــر بانک ها و ســختگیری  هایی که در پرداخت 
وام می شــود قــدرت خطر کــردن را از بخش 
خصوصــی و مردم گرفتــه، به نوعی که آن ها را 

ناامید کرده است.
اســتاندار کرمانشــاه بیان کرد: درون گرایی 
اقتصــاد مقاومتی به معنای توانمند کردن افراد 
برای مشــارکت در اقتصاد اســت و اقتصاد ما 

درســت نمی شــود مگر اینکه مردم را توانمند 
کنیم.

وی تصریح کرد: اســتان کرمانشــاه به بازار 
سایر استان ها تبدیل شده و تولیدات آن ها را به 
فروش می رساند به طوری که در مناطق زلزله زده 
50 تــا 60 درصــد از مصالح دیگر اســتان ها 

استفاده می شود.
بازوند گفت: هرســاله یک حقوق دولتی به 
معادن پرداخت می شود پس باید بررسی شود از 
این میزان چقدر به استان برمی گردد و تکلیف 

این پول مشخص شود.
اســتاندار کرمانشــاه خاطرنشــان کــرد: 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت ظرفیت های 
معادن اســتان را برای سرمایه گذاران و مردم 
بیان کند تا نســبت به سرمایه گذاری تشویق 

شوند.
وی با بیــان اینکه در حال حاضر نزدیک به 
30 تا 35 معدن در استان تعطیل است، افزود: 
باید مشــکلاتی که بر سر راه این معادن وجود 
دارد بررسی شود و دنبال راهکار برای بازگشت 

به فعالیت آن ها باشیم.
بازونــد بیان کرد: می بایســت در راســتای 
تثبیت اشــتغال اجازه ندهیــم واحدهای فعال 
راکد شــوند و جهت جلوگیــری از این کار به 

مشکلات آن ها رسیدگی کنیم.

68 واحد تولیدی شهرک های صنعتی لرستان در تملک بانک است

ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل 
شرکت شهرک های صنعتی لرستان گفت: 
74 واحد تولیدی شهرک های صنعتی این 
اســتان در تملک بانک بود که در سه ماه 
راه اندازی  مجدد  آن ها  از  واحد   6 گذشته 

شد.
بختیار رازانی اظهــار کرد: حدود 65 درصد 
از واحدهای صنعتی داخل شــهرک های استان 

فعال اند اما با تمام ظرفیت تولید نمی کنند.
وی بــا بیــان اینکــه واحدهــای صنعتی 
شهرک های استان بین 20 تا 70 درصد ظرفیت 
خــود کار می کنند، تصریح کرد: وضعیت تولید 

واحدهای صنعتی استان نسبت به دو سال قبل 
مطلوب است اما برای رونق واحدهای صنعتی، 
آن ها را به چند گروه تقسیم کرده ایم تا ظرفیت 

تولید افزایش یابد.
مدیرعامــل شــرکت شــهرک های صنعتی 
لرستان یکی از راه های رونق تولید در استان را 
تعیین تکلیف واحدهای تولیدی در تملک بانک 
دانســت و عنوان کرد: در این زمینه توافق هایی 
نیز با بانک ها داشــته ایم چنانکه به صورت بانک 
به بانک جلسه برگزار می کنیم تا این واحدها را 

به متقاضیان واجد شرایط واگذار کنند.
وی با اشــاره به اینکه در واگذاری واحدهای 
تملیکی، کسانی که صاحب قبلی واحد بوده اند 
چه بر اســاس اجاره به شــرط تملیک و چه بر 
اســاس اقالــه در اولویت اند، افزود: قرار شــد 
مســائل هر واحدی که در جلسه تعیین تکلیف 
واحدهای راکد و در تملک بانک مطرح شــود 

حداکثر ظرف مدت 6 ماه واگذار شود.
رازانی با اشــاره به اینکه در ســطح استان 
96 واحد تولیدی در تملک بانک اســت، اذعان 

کرد: تعداد واحدهای در تملک بانک شــرکت 
شــهرک های صنعتی 74 واحد بود که در سه 
ماهه گذشته 6 واحد مجدد راه اندازی شده است.
وی گفت: یکی از برنامه های شرکت شهرک های 
صنعتی استان برای فعال کردن واحدهای راکد، 
راه اندازی مجدد از طریق تغییر محصول یا تغییر 
مالک )واگذاری به اشــخاص متقاضی( است که 

معمولاً از طریق تزریق تسهیلات انجام می شود.
مدیرعامــل شــرکت شــهرک های صنعتی 
لرســتان با بیان اینکه هم اکنون از سه طریق، 
تســهیلات بــه واحدهــای صنعتــی پرداخت 
می شــود، خاطرنشــان کــرد: بــرای دریافت 
تسهیلات، صاحبان واحدهای صنعتی می توانند 
در ســامانه بهین یاب ثبت نام کنند که بر اساس 
نیاز در کارگروه ستاد تسهیل مطرح و نهایتاً به 
بانک عامل معرفی می شــوند تا حداقل بتوانیم 

ظرفیت تولید را افزایش دهیم.
وی اظهار کرد: یکی از روش های رونق تولید 
این اســت که واحد با حداکثر ظرفیتش برای 
تولید اســتفاده کند که این امر در دستور کار 

جدی شهرک صنعتی استان قرار گرفته است.
رازانی در بخش دیگری از ســخنان خود به 
وجود چهار نواحی صنعتی در استان اشاره کرد 
و افزود: این چهــار نواحی صنعتی زیرمجموعه 
جهاد کشــاورزی بودند که ســال 86 از جهاد 
کشــاورزی انتزاع پیدا کرده و بر اســاس قانون 

واگذاری به شرکت شهرک ها واگذار شدند.
وی عنوان کرد: یکی از این نواحی صنعتی، 
»علی میرزایی« شهرســتان دلفان اســت که 
نســبت به بقیه نواحی صنعتی وضعیت بهتری 
دارد به طوری کــه تقریبــاً بیــش از 50 درصد 
واحدهــای آن فعال انــد؛ برنامه اصلــی ما در 
شهرک علی میرزایی ایجاد زیرساخت های مورد 
نیاز اســت زیرا خط تولید برخی از این واحدها 
بسیار مستهلک شده است و یا بازار تولید ندارند.
مدیرعامــل شــرکت شــهرک های صنعتی 
لرســتان خاطرنشــان کرد: واحدهای صنعتی 
استان قبل از ورود به بازار تولید باید نسبت به 
بازاریابــی اقدام کنند وگرنه تولید و انبار آن در 

انبار بی فایده است.


